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/Voedselhulp i n de vorm van zui v e l 

Zoals ü weet i s door de EEG Landbouw-Raad t i j d e n s de 
"Marathon" van eind mei j l . een r e s o l u t i e aangenomen van de 
volgende inhoud: 

"De Raad van de Europese Gemeenschappen 
komt overeen zo spoedig mogelijk, op voorstel van de 
Commissie, volgens de stemprocedure van a r t i k e l 4-3, 
l i d 2, van het Verdrag, de nodige maatregelen te t r e f f e n 
voor de afzet van overschotten i n de sector melk en zuivel-
produkten. Deze maatregelen omvatten met name: 
1. verkoop tegen verlaagde p r i j s van boter aan bepaalde 

groepen consumenten en aan de verwerkende i n d u s t r i e , 
2. voedselhulp, 
3. verwerking van botervet i n veevoeder." 

Door de vertegenwoordiger van B.Z. die deze Raadszit
t i n g bijwoonde i s t o e n t e r t i j d b i j de bespreking van het 
Commissie-pakket opgemerkt dat M i n i s t e r Lardinois vorenbe
doelde r e s o l u t i e n i e t zou kunnen aanvaarden, aangezien i n 
Nederland over het punt zuivelhulp geen overeenstemming be
stond. I n de r e s t r e i n t - z i t t i n g die daarop volgde i s de 
r e s o l u t i e niettemin aanvaard, met Nederlandse instemming. 

Minister Lardinois heeft hierover l a t e r aan U gezegd 
dat h i j i n de Raad terzake een reserve had gemaakt. 

De notulen van de Raadszitting van eind mei z i j n nog 
n i e t goedgekeurd. Deze notulen verschijnen meestal pas na 
een jaar. (Inmiddels i s wel een u i t t r e k s e l u i t de notulen 
goedgekeurd, doch d i t heeft slechts betrekking op de discus
sies over de z.g. margarinebelasting.) 

I n beginsel zou dus nog de mogelijkheid bestaan dat 
Minister Lardinois ervoor zorg draagt dat de beweerde reserve 
i n de notulen wordt opgenomen. Naar i k heb begrepen zoudt U 
thans aan Minister Lardinois een b r i e f w i l l e n doen uitgaan, 
waarin hem zulks wordt verzocht. Een concept daarvoor i s 
bijgevoegd. 

Inmiddels heeft zich, zoals U reeds weet, i n deze 
kwestie een nieuwe ontwikkeling voorgedaan. I n de Landbouw-
Raad van 15/16 j u l i j l . heeft de Commissie een ontwerp-Raads-
resol u t i e ingediend waarvan de tekst h i e r nog n i e t voorhanden 
i s . Naar u i t Brussel werd vernomen zou i n deze r e s o l u t i e 
worden bepaald dat 25.000 ton van het EEG-boteroverschot zal 
worden afgezet i n de vorm van voedselhulp. De Landbouw-Raad 
zal d i t Commissie-voorstel volgende week - op 22/23 j u l i a.s. 
behandelen. 

- Intussen -
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Onderwerp: 

Intussen wordt hierover gesproken i n het Comité 
Spécial Landbouw. Een d u i d e l i j k e i n s t r u c t i e dat geen ver
plic h t i n g e n mogen worden aangegaan i s inmiddels uitgegaan. 
De heer Franke, die Minister Lardinois volgende week i n de 
Landbouw-Eaad zal vervangen, zou het op p r i j s s t e l l e n , 
indien de Ministerraad b e s l i s t , dat over deze aangelegenheid 

i door de Nederlandse delegatie geen be s l i s s i n g kan worden ge
nomen vóór september. De Mini s t e r van Landbouw en V i s s e r i j 

I a . i . zal d i t i n de Ministerraad van 19 j u l i t e r sprake 
\brengen. 
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